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In december 2014 is met de raad afgesproken om op reguliere basis informatie uit te wisselen rond 

de ontwikkelingen binnen de stichting Distripark Eemhaven. Sinds de bijpraatsessie die volgde is er, 

voor zover wij weten, geen informatie meer naar de gemeenteraad gegaan.  

Het is ons opgevallen dat een van de bedrijven op het Distripark, langs de Willem Barentszstraat 

inmiddels een containeropslag lijkt te hebben op eigen terrein. Containers worden soms tot 4 hoog 

gestapeld. Daar de containerstapeling al begint bij het buitenhek is er vanaf de straatkant geen zicht 

meer op het pand zelf.  

In eerder informeel overleg met de burgemeester, die tevens bestuurslid is van de stichting 

Distripark, liet hij weten dat dit volgens hem niet de bedoeling kon zijn.  Inmiddels zijn we bijna een 

jaar verder en is er niets veranderd aan de hoeveelheid containers.  

Hierover de volgende vragen: 

1. Is containeropslag, volgens de eerder gemaakte bestuursafspraken, toegestaan op de eigen 

terreinen van de bedrijven? 

2. Zijn de containers leeg? Waarom staan ze niet op een van de vele grote 

containeropslagplaatsen in de Waalhavenregio? 

3. Is het uit oogpunt van veiligheid wenselijk om deze plek als gestapelde containeropslag te 

gebruiken? 

 


